

Customs Notice No. (06 / 2020) on

initiatives of supporting innovative industries in Dubai

As part of Dubai Government efforts to help ease the burden on businesses and to support innovative industries and art in Dubai,

the following has been decided:

Article (1)

Extension of temporary entry

1. Extension of temporary entry of borrowed artworks which entered the country through Dubai entry points up until the end of 2020.
2. The notice applies to all artworks which entered Dubai and have customs declarations from 1st October 2019 onwards, and didn't go out until this date.


Article (2)

Procedures of temporary entry extension

All involved should complete procedures of extending temporary entry following customs procedures in force.

Article (3)

This customs notice is effective from the date it is issued, and all relevant departments should take all what is needed to implement it.


Ahmed Mahboob Musabih
Director General



أحمد محبوب مصبح
المدير العام

إعلان جمركي رقم (06 / 2020) بشأن

مبادرات دعم قطاعات الصناعات الإبداعية في إمارة دبي

سعيًا من حكومة دبي لتقديم بعض التسهيلات لتخفيف العبء على رواد الأعمال ولدعم قطاعات الصناعات الإبداعية والأعمال الفنية في إمارة دبي،

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

تمديد فترة الإدخال المؤقت

1- تمديد فترة الإدخال المؤقت للأعمال الفنية المعارة والواردة من خلال منافذ إمارة دبي حتى نهاية العام الجاري 2020.

2- يشمل هذا الاعلان كافة الأعمال الفنية التي دخلت الإمارة ومنجزة عنها بيانات جمركية من تاريخ 01 أكتوبر 2019 فصاعداً ولم تخرج حتى تاريخه من الإمارة.

المادة (2)

إجراءات تمديد فترة الادخال المؤقت

على المتعاملين استكمال اجراءات تمديد فترة الادخال المؤقت حسب الاجراءات الجمركية المتبعة.

المادة (3)

يُعمل بهذا الإعلان الجمركي اعتباراً من تاريخ صدوره، وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

صُدر بتاريخ: 2020/06/23